
رئیــــس اتحــــادیه گــــوشت
ــداران از ــفندی:امتناع دام گوس
فروش گوسفند پیش از عید قربان
بازار را متشنج کرد/ دولت مانع
از خروج دام زنده از مرزها شود

رئیـس اتحـادیه گـوشت گوسـفندی گفـت: دامـداران از فـروش دام فعلا
خودداری میکنند تا برای عید قربان با قیمت بالاتری دام خود را

بفروشند.

علیاصغر ملکی رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی در گفتوگو با خبرنگار
اقتصادی ایلنا، در خصوص قیمت گوشت در بازار اظهار کرد: قیمت گوشت
برای مغازهداران ۵۳ هزار تومان بارگیری شده که با احتساب ۱۰ درصد

سود فروش، با قیمت ۵۸ هزار تومان به دست مصرف کننده میرسد.

وی افزود: از روز گذشته مجددا افزایش قیمت در بازار گوشت قرمز به
وجود آمده که دلیل آن کمبود دام  و خروج آن از کشور است.

ملکی تاکید کرد: به خاطر کاهش دام، گوسفند زنده کمتر به تهران
میآید که باعث کمبود در میادین شده است. دلیل دیگر آن عید قربان
است که به خاطر آن دامداران از فروش دام فعلا خودداری میکنند تا
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برای عید قربان با قیمت بالاتری دام خود را بفروشند.

رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی تصریح کرد: مسئله قاچاق هم برای ما
بسیار حائز اهمیت است و ما از مسئولان خواستیم تا زودتر به این

مسئله رسیدگی کنند تا بازار از حالت شتاب قیمت خارج شود.


